
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-11-07 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 

Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Annelie Svensson (ordinarie), 

Frida Matsson (ordinarie), Pia Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Lars-Göran 

Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant). 

Ej närvarande: Maria Ahlin (suppleant) 

 

§ 108 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet. 

 

§ 109 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes som delgetts på skärm. 

 

§ 110 Justeringsman 

BESLUT: Frida Matsson valdes att justera dagens protokoll.  

 

§ 111 Föregående protokoll 

Det sista protokollet från 2023-10-03 var klart och lades till handlingarna. Har skickats ut till 

lokalföreningarna. 

 

§ 112 Rapporter 

Sekreteraren hade fått via mail två DNA rapporter och vi ska spara dem tillsvidare. 

 

Kassören hade inte fått in alla uppgifter från Grevagården för en sammanställning.  

Återkommer till nästa styrelsemöte med en ekonomisk rapport. 

Kassören har fått av sekreteraren en lista på stamboks förda ston 2023 och har börjat 

fakturera. Fungerar inte riktigt med att folk anmäler via hemsidan, en fråga för 

avelskommittén att arbeta vidare med så att det blir lättare för hästägaren. 

 

§ 113 JV/SH 

Det är lugnt från JV:s håll. Men Cathrine Nennestam återkommer när hon får mer 

information. 

 

SH 

SH har halvårsmöte den 9/12–2023 och vi ska välja representanter dit. 

Då de två tidigare valda representanterna avbokat sig måste vi välja två nya. 

BESLUT: Att välja Annerli Johansson och Gunilla Olander att representera SFF. 

Sekreteraren anmäler dessa två. 

 

Från SH har inkommit en fråga om hur vi lyckas med att få så många fjordhästar/unghästar 

visade på sommarpremieringarna runt om i landet. Roligt att vi ligger i topp på denna lista 

nu under flera år. Stefan Sahlin har svarat SH. 

 



§ 114 

Lill-Blakken/Redaktion 

Nr 4 är på gång att sammanställas och det blir ett välfyllt nummer. Bör komma ut runt 1: a 

advent 2023.  

 

Medlemsansvarig 

Nya medlemslistor är utskickade till lokalföreningarna nu inför nr 4. En del lokalföreningar 

vill inte skicka ut de extra nummer som lokalföreningarna får, för att kunna ge till nya 

medlemmar under året. Det får ju var och en lokalförening bestämma själva. 

 

Tävlingskommittén 

Ett förslag på nytt TR har skickats ut till styrelsemedlemmarna inför detta styrelsemöte, att 

läsa igenom och komma med synpunkter. En förändring angående extra poäng i allrounden 

diskuterades och TK fick i uppdrag till nästa styrelsemöte att göra ett räkne exempel för att 

lättare förstå hur uträkning blir, hur det kan fördelas. Beslut om nya TR nästa styrelsemöte. 

 

Prestationsmedaljer är ändrade regler under allround. 

BESLUT: Att godkänna de nya reglerna för prestationsmedaljerna och de börjar gälla från 

och med 2024-01-01. (Bilaga 1) 

 

Avelsråd/Avelskommitté 

Inget att rapportera.  

 

§ 115 Uppdatering av 

SFF:s Hingstreglementet redovisades och någon finjustering i dokumentet. Maria Ahlin ser 

till att det blir ändrat. Dokumentet ska sedan vidare till Jordbruksverket för 

kännedom/godkännande. Cathrine Nennestam ordnar så att det kommer in snarast till JV. 

BESLUT: Att godkänna det nya hingstreglementet. (Bilaga 2) 

 

SFF:s stadgar ett förslag är framarbetat och gicks igenom. En liten justering om 

medlemsantal/röster ska skrivas om. Sedan skickar Stefan Sahlin ut förslaget till 

lokalföreningarna på remiss. Med senast svar till styrelsen den 19/1–2024. 

 

SFF:s Storeglementet redovisades ett förslag som var framtaget av avels kommitteen.  

En liten justering ska Åsa Hugosson skriva rent.  

BESLUT: Att godkänna det nya storeglementet. (Bilaga 3) 

 

 

§ 116 FHI 

Det är lugnt, vi inget hört eller sett om den digitala utställningen. 
SFF:s ska skicka en julhälsning från Sverige till hemsidan, då andra länder gör detta. 
Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 117 BRUNTE 

Inget att rapportera. 

 

§ 118 AGRIA 

Bordlägges till nästa styrelsemöte. 

 

§ 119 Grevagården 

BESLUT: Vi ska beställa gehäng och deltagare rosetter redan nu på 2023 års budget, för att 

inte missa denna viktiga del av riksutställning och hingstpremieringen 2024. 

 

§ 120 Föreläsning 19/11 

Stefan Sahlin ordnar med en öppen föreläsning om att vara Hingsthållare den 19/11–23. 

Går ut via sociala medier och anmälan till sekreteraren senast den 16/11–23. 

 

§ 121 Styrelsemöte 

Nästa möte på Vätterleden, Gränna ett fysiskt styrelsemöte den 2/12–23. 

Revisorerna kommer att bjudas in samt valberedningen. Och att vi ledamöter meddelar i tid 

om vi vill fortsätta att arbeta vidare i styrelsen till valberedningen. Samt Lill-Blakkens 

redaktör Jenny Olsson inbjudes. 

 

§ 122 Årsstämman 2024 

Bordlägger frågan till nästa styrelsemöte. 

 

§ 123 Övriga frågor 

Information att det är bokad en separat stuga i Nordfjordeid 2024 till AVN. 

 

§ 124 Mötet avslutades 

Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Stefan Sahlin  Frida Matsson 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 


